

《单词百科:CBBC是什么意思?CBBC怎么发音?CBBC的解释和用法》

英语单词CBBC是什么意思?CBBC怎么读?CBBC怎么发音?简答网为您整理了CBBC的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



CBBC怎么读

CBBC的读音:[si bi bi si]

CBBC的意思

1、英中贸易协会;儿童频道;英国广播公司儿童频道;贸易协会

CBBC的双语例句

1、A memorandum of understanding was signed, and a CBBC delegation is in September going out to Shandong, where the China food company operates, to strengthen business links with the province further.

双方签署了一项谅解备忘录，并且英中贸易协会的一个代表团将于9月份造访山东（富

氏所在省份)，以增强与该省之间的商业联系。

2、The longer the duration of the CBBC, the higher the total funding costs.

牛熊证的年期愈长，总融资成本愈高。

3、The series for CBBC, the corporation's digital channel for primary school age children, will ask children aged between seven and 12 to arrange the character and style of the wedding or civil partnership.

英国广播公司儿童数字频道的这一系列栏目将让7至12岁的孩子决定婚礼或民事伴侣结合仪式的特色和风格。

4、I want to thank the China Britain Business Council for putting on this conference and wish them well The Prime Minister and I are very appreciative of the role played by the CBBC and the high regard in which it is held in China.

在此我要感谢中英商业理事会举办这次会议并祝好。首相和我很欣慰英中贸易协会的角色以及在中国受到的重视。

5、This is not only a gesture of welcome for me personally but also a reflection of CBBC's long-standing commitment to China-UK relations.

我认为这不仅仅是对我个人的热烈欢迎，而是对我代表的国家&中国的热烈欢迎。

6、The issue price of a CBBC includes funding costs.

您明白牛熊证的发行价已包括融资成本。

以上是简答网为您整理的CBBC怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于CBBC的用

法、CBBC的释义、CBBC的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/CBBC>